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Or.0012.6.2025 

Protokół Nr 13/2025 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Transportu i Dróg 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 23 czerwca 2025 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Sławomira Wieczorka - Przewodniczącego Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według załączonych 

list obecności. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Otworzył trzynaste posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 12/2025 z posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zaproponował, żeby do porządku obrad wstawić dodatkowy punkt w 

brzmieniu: ,,Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie złożenia 

wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Poprawa bezpieczeństwa 

ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W w tym budowę ronda  

w m. Liberadz. Etap II od km 21+145,00 do km 24+250,00” w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg”.   

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji. 

 

Porządek obrad (po zmianie): 

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
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4. Uchwalenie porządku obrad.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Mławskiego,  

jej powołania i nadania Statutu.; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W 

w tym budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od km 21+145,00 do km 24+250,00” 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

6. Zapoznanie się ze stanem sprzętowym i funkcjonowaniem Komendy Powiatowej Policji 

w Mławie.  

7. Zapytania i wolne wnioski.  

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W 

w tym budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od km 21+145,00 do km 24+250,00” 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; 

 

Pan Piotr Witkowski- Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformował, że Powiat Mławski planuje w drugiej połowie lipca 2025 roku złożyć wniosek 

do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego o dofinansowanie inwestycji „Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W w tym 

budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od km 21+145,00 do km 24+250,00” ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Wstępne szacunkowe koszty inwestycji na rok 2026 

wynoszą 19 000 000.00 zł jako wydatki kwalifikowane. Jednostki samorządu terytorialnego, 

których wnioski zostaną zakwalifikowane do realizacji w ramach Funduszu mogą otrzymać 

dofinansowanie zadania w wysokości do 80% kosztów kwalifikowanych zadania w kwocie nie 

większej niż 30 000 000.00 zł przy czym przewidywany minimalny poziom dofinansowania 

zadania wyniesie 50% kosztów kwalifikowanych. W przypadku uzyskania dofinansowania na 

inwestycję z wskazaną wartością jej dofinansowania przez Wojewodę Mazowieckiego, 

zostanie podjęta stosowna Uchwała Rady Powiatu Mławskiego wprowadzająca powyższe 

zadanie do realizacji i określająca udział własny Powiatu Mławskiego na rok 2026.  

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Poinformował, że ważne jest, żeby projekt uchwały został podjęty najpóźniej do 7 lipca, 

ponieważ znane będą wtedy kryteria naboru. Prowadzone będą zaawansowane rozmowy  

i dokładane wszelkie starania, żeby kryteria naboru zostały maksymalnie spełnione. W tym 

roku lista zawierała tylko zadania jednoroczne.        

 

Pan Leszek Ślubowski- Dyrektor PZD w Mławie 

Poinformował, że niewiele punktów zabrakło powiatowi mławskiemu i trafił na listę 

rezerwową. Pierwszy etap został zrealizowany czyli budowa chodników w Dozinach wraz z 

przebudową mostu. Wygaśnięcie pozwolenia na budowę i wznowienie wymaga ponownej 

procedury. Kiedy składany był wniosek, był sygnał, że preferowane będą zadania wieloletnie. 

Rondo w tym miejscu jest bardzo potrzebne, ponieważ skręt w kierunku Radzanowa i Raciąża 

jest niezwykle niebezpieczny.    
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Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Zapytał czy to zadanie znajduje się w budżecie powiatu mławskiego? 

 

Pan Piotr Witkowski- Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Odpowiedział, że to zadanie nie jest ujęte w budżecie powiatu.    

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Poinformował, że w tamtym roku podejmowana była uchwała intencyjna, natomiast to zadanie 

nie jest wpisane do budżetu.   

 

Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Zapytał jakie będzie finansowanie tej inwestycji? Czy samorządy również będą partycypowały 

w kosztach realizacji inwestycji? 

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Poinformował, że wystosowane zostanie pismo do Wójta Gminy Szreńsk w kwestii deklaracji 

udziału finansowego tej inwestycji.  

  

Pan Leszek Ślubowski- Dyrektor PZD w Mławie 

Dodał, że rozmawiał z Panią Wójt Gminy Szreńsk i jest pozytywne nastawienie  

do współfinansowania.  

  

Pan Piotr Witkowski- Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Odpowiedział, że o poziomie finansowania decyduje komisja i trudno byłoby określić 

wysokość kwoty o jaką powiat miałby wystąpić do gminy. Finansowanie może być od 50% do 

80%. Dofinansowanie zadania przy pierwszym rozdaniu było na poziomie 70%.   

 

Pan Tomasz Łysiak-Komendant Powiatowy Policji w Mławie 

Dodał, że jest po rozmowie z naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego, który stwierdził,  

że rondo w tym miejscu byłoby jak najbardziej wskazane.   

  

Pan Piotr Witkowski- Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformował, że nie ma wglądu do kryteriów ocen Wojewody, nie można się też odwołać. 

Pierwszy etap został zrealizowany przy dofinansowaniu ze środków Rządowego Funduszu 

Polski Ład. Bezpośrednio z tą drogą styka się droga Miączyn- Dąbrowa, która była 

remontowana ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Można to więc potraktować 

jako kontynuację realizacji zadania przy dofinansowaniach ze środków rządowych.  

 

Pan Jerzy Nowakowski- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał czy przed rozstrzygnięciem konkursu powiat nie musi mieć zabezpieczonych środków 

w budżecie? 

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Odpowiedział, że nie.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego w 

sprawie złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W w tym 

budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od km 21+145,00 do km 24+250,00” w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
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• wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Mławskiego,  

jej powołania i nadania Statutu. 

 

Pani Joanna Marcinkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich 

i Biura Rady Powiatu 

Poinformowała, że w maju b.r. Zarząd Powiatu Mławskiego zawnioskował do Rady Powiatu 

Mławskiego o wyrażenie zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Mławskiego, jej 

powołania i nadania Statutu. Od dnia złożenia wniosku jest termin trzech miesięcy na jego 

rozpatrzenie. Odbyło się spotkanie robocze, konsultacyjne dotyczące projektu Statutu 

Młodzieżowej Rady Powiatu Mławskiego. Wszystkie zgłoszone uwagi zostały uwzględnione, 

projekt został zaopiniowany przez radcę prawnego. Młodzieżowa Rada Powiatu będzie 

sprawowała funkcję konsultacyjną, opiniując projekty dokumentów. Kadencja Młodzieżowej 

Rady będzie trwała 3 lata, licząc od dnia wyborów, w skład Rady będzie wchodzić 19 radnych. 

Jeśli obsadzenie mandatu byłoby niemożliwe z powodu braku kandydatów, Starosta stwierdzi, 

że mandat do końca kadencji zostaje nieobsadzony. Projekt został poddany konsultacjom 

społecznym. Liceum w Strzegowie oraz Specjalny Ośrodek Szkolno- Wychowawczy nie są 

zainteresowani udziałem w wyborach.   

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Poinformował, że na to zadanie powiat pozyskał środki w wys. ponad 17 000 zł. z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 

Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Zapytał kiedy rozpoczyna się kampania wyborcza?  

Zasugerował, żeby kampania rozpoczęła się  chwilą zarządzenia wyborów.    

Czy właściwy jest zapis w Statucie, że kampania rozpoczyna się dopiero gdy są zgłoszeni 

kandydaci? 

 

Pani Joanna Marcinkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich 

i Biura Rady Powiatu 

Odpowiedziała, że załącznikiem do Zarządzenia Starosty powołującym Powiatową Komisję 

Wyborczą będzie kalendarz wyborczy, w którym uwzględnione będą poszczególne czynności.  

 

Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Poprosił o ustosunkowanie się do pytania kiedy rozpoczyna się kampania wyborcza?  

 

Pani Joanna Marcinkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich 

i Biura Rady Powiatu 

Odpowiedziała, że kampania rozpoczyna się z chwilą, gdy dana osoba zgłosi chęć startowania 

w wyborach do Młodzieżowej Rady Powiatu.  

 

Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Stwierdził, że w Statucie jest zapis ,, W dzień następujący po dniu wywieszenia list, o którym 

mowa w § 59, może rozpocząć się kampania wyborcza”. 

Pani Joanna Marcinkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich 

i Biura Rady Powiatu 

Odpowiedziała, że jak już jest wywieszona lista, to jest pewne że dana osoba kandyduje.  
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Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Odpowiedział, że jeśli osoba zbiera podpisy pod listą swojej kandydatury to już namawia na 

głosowanie. To już jest kampania wyborcza.  

Pani Joanna Marcinkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich 

i Biura Rady Powiatu 

Odpowiedziała, że zapis można poprawić jeśli Komisja się do tego ustosunkuje.  

 

Pan Krzysztof Butryn- Członek Komisji 

Zapytał czy znany jest powód dlaczego Liceum w Strzegowie oraz Specjalny Ośrodek Szkolno- 

Wychowawczy nie są zainteresowani udziałem w wyborach?   

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Odpowiedział, że powód nie jest znany. Szkołę na zewnątrz reprezentuje dyrektor. Zostały 

wysłane pisma do dyrektorów szkół, żeby przedstawić samorządom uczniowskim projekt 

Statutu Młodzieżowej Rady.  

 

Pan Jerzy Nowakowski- Wiceprzewodniczący 

Stwierdził, że w Statucie jest zapis, że opiekun powinien posiadać doświadczenie  

w działalności samorządowej lub minimum trzyletnie doświadczenie pedagogiczne.  

Zaproponował, żeby zamiast słowa ,,lub” wstawić ,,i”. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

 

Komisja 2 głosami ,,za”, 2 ,,przeciw” oraz 1 ,,wstrzymującym” nie przyjęła zgłoszonego 

wniosku.   

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Przystąpił do głosowania nad projektem uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego w 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Mławskiego,  

jej powołania i nadania Statutu. 

 

 

Punkt 6 

Zapoznanie się ze stanem sprzętowym i funkcjonowaniem Komendy Powiatowej Policji  

w Mławie.  

 

Pan Tomasz Łysiak-Komendant Powiatowy Policji w Mławie 

Poinformował, że w Komendzie Powiatowej Policji w Mławie zatrudnionych jest  

143 policjantów, nie ma wakatów. Pracownicy cywilni zatrudnieni są na 25,5 etatu. Działają  

4 posterunki: w Szreńsku, Strzegowie, Szydłowie i Wieczfni Kościelnej. Posterunek  

w Szreńsku jest w bardzo złym stanie, jest tu potrzebny kapitalny remont. Powierzchnia tego 

posterunku jest nieadekwatna do przepisów. Wstępne rozmowy dotyczące rozwiązania tej 

sytuacji z Panią Wójt Gminy Szreńsk już się odbyły. Rada Gminy Strzegowo przeznaczyła 

ponad 200 000 zł. na remont posterunku w Strzegowie. Posterunki w Szydłowie oraz Wieczfni 

Kościelnej nie wymagają remontów. Dodał, że wystąpił z wnioskiem do Starosty Mławskiego 

oraz wszystkich samorządów o dofinansowanie remontu pokoi.   
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Komenda dysponuje 45 pojazdami, w tym 35 pojazdami osobowymi, 23 oznakowanymi  

a 14 nieoznakowanymi, 6 busami, 2 motorami. Jeden nieoznakowany bus ma już 15 lat i jest 

mocno wyeksploatowany. Natomiast pozostały sprzęt transportowy nie jest w złym stanie.  

  

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Poinformował, że warunki pracy w posterunku w Szreńsku są tragiczne. Posterunek policji 

powinien działać w przyzwoitych warunkach.    

Dodał, że będzie rozmawiał z Panią Wójt w tej kwestii.  

Kwestia zakupu busa jest priorytetowa i Rada Powiatu Mławskiego powinna to rozważyć.  

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zapytał czy Komenda Powiatowa Policja w Mławie ma na swoim wyposażeniu drona? 

 

Pan Tomasz Łysiak-Komendant Powiatowy Policji w Mławie 

Odpowiedział, że nie. Drony posiada Wydział Prewencji Komendy Powiatowej w Płocku, 

Ostrołęce i Radomiu.  

 

 

Punkt 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań, wniosków nie zgłoszono.  

 

 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zamknął trzynaste posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Transportu  

i Dróg. Podziękował za udział w posiedzeniu komisji radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                                 Sławomir Wieczorek 
 

 
Sporządziła: 

Adriana Pełkowska  

30.06.2025 r.  


